
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 22. juni 2016 kl. 18,00 

hos Susanne: 

Til stede : Kjeld, Susanne, Janne, Anders og Bjarne(ref) 

 

Punkt 1.: Godkendelse af referat fra seneste møde. 

 Godkendt, ingen bemærkninger  

Punkt  2.: Vaskeri: 

 Forslag om mulighed for bestilling af hver maskine separat og om 

mulighed for bestilling af en maskine separat? Janne mener også at vaske 

kvaliteten er blevet ringere.  AL undersøger 

Punkt 3.: Nye køkkener, hvad sker der? 

 Der var enighed om, at projektet trods alt var afsluttet! 

Punkt 4.:  Haven: 

 Ved at være fin med de nye havemøbler og den fine skulptur. Det 

foreslås, at hjørnet om "katten" beplantes med et bunddække og blomster, 

samt at beplantningen langs hegnet friskes op, anslås til ca. 3.000,- kr. 

Vedrørende matriklen til nr 39, undersøges det nærmere. 

Punkt 5.: Økonomi: 

 Der skal rykkes for returnering af gebyr for ubenyttet kursus (BRJ). 

Antenneanlægget er betalt. 

Punkt 6.: Indlæg fra varmemester: 

 Ingen bemærkninger. 

Punkt 7.: Indlæg fra bestyrelsesmedlemmerne: 

 Ingen bemærkninger 



 
 

 

 

 

Punkt 8.: Input i forbindelse med 235-0 

 Nyt oplæg til samarbejdsaftale om selskabslokalet dateret 

20.05.2016 blev omdelt og godkendt.  

Punkt 9.: Eventuelt: 

 Med hensyn til parkering er der øjeblikket tilsyneladende god plads, 

men det bliver spændende at se, når ferieperioden er slut. Vejstykket ved 

indkørslen fra fasanvej, er uafklaret. 

Punkt 10.: Lukket dagsorden: 

 intet. 

Næste møder: 21. september 2015 kl. 18.00 

 

mødet sluttede kl. 20,30. 

* 


